
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 12/2025 

XII Sesja w dniu 27 maja 2025  

Obrady rozpoczęto 27 maja 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:57 tego samego dnia. 

Obrady odbyły się w Sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno przy ulicy Ułańskiej 25. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Krzysztof Zyśk – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

2. Grażyna Borycka- Skarbnik 

3. Wojciech Bociąga- sołtys wsi Mokra  

4. Agnieszka Kęsy- Sołtys wsi Izbiska 

5. Maria Kujawska- Sołtys wsi Kołaczkowice Małe 

6. Mirosław Zawada- Sołtys wsi Miedźno 

7. Czesław Trzepizur- Sołtys wsi Władysławów 

8. Adrian Soboniak- Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

9. Agnieszka Makles – sołtys wsi Wapiennik 

10. Przemysław Tałajczyk- Sołtys wsi Borowa 

11. Barbara Piątek- Sołtys wsi Ostrowy 

12. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej 

1. Otwarcie posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Otwarcia posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Miedźno dokonał Przewodniczący Zbigniew Graj. 

Powitał wszystkich zebranych. Poinformował, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięki. Na sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi kworum 

niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji.  

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 



Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. Wobec braku zmian 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są uwagi do protokołu z X Sesji Rady Gminy Miedźno. Radny 

Kluba zgłosił swoje uwagi. Powiedział aby w protokole w punkcie 5. Zmienić słowo ,,projekt” na 

,,pozwolenie”. Radny Ireneusz wystosował wniosek jw.   

Przewodniczący Zbigniew Graj ogłosił kilka minut przerwy na załatwienie spraw technicznych. Po 

przerwie wniosek Radnego Kluby został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek Radnego Ireneusza Kluby w sprawie zmiany treści protokołu w punkcie 5 słowa ,,projekt" na 

,,pozwolenie".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

 

Następnie Przewodniczący Graj przeszedł do głosowania za przyjęciem protokołu po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy Miedźno po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

 

4. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Zbigniew Graj zapytał czy są uwagi do protokołu z XI Sesji Rady Gminy Miedźno. Uwagi zgłosił 

Radny Kluba. Wniósł wniosek aby do protokołu z XI Sesji Rady Gminy Miedźno w punkcie wolne 

wnioski rozwinąć zdanie ,,skropiona emulsją asfaltową’’. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek Radnego Kluby w sprawie rozwinięcia słowa ,,skropiona’’ na  ,,skropiona emulsją 

asfaltową’’. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jeszcze uwagi do protokołu. Wobec braku innych uwag protokół 

po zmianach został poddany pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy Miedźno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części 

miejscowości Mokra. 

 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Dariusz Nowak.   

Radny Kluba Ireneusz zapytał kto wydał pozwolenie na wybudowanie przez firmę zakładu na terenie 

rolnym. Inspektor Nowak odpowiedział, że starosta. Radny Kluba zadał kolejne pytanie. Kto złożył 

wniosek o zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Inspektor Dariusz 

odpowiedział, że planów zagospodarowania przestrzennego nie robi się na kogoś wniosek. Oczywiście 

wniosek może być złożony. Gmina wtedy przychyla się do takiego wniosku bądź nie. Inspektor 

Nowak podkreślił, że planowanie przestrzenne nie jest wykonywane na wniosek żadnej ze stron.  

Kolejnym pytaniem Radnego Kluby było pytanie dotyczące tego w jaki sposób zostały powiadomione 

osoby posiadające działki na terenach które będą zmienione. Dodał, że dziś był u osób które są 

właścicielami działek i jedna z osób tam zamieszkujących stwierdziła, że nic nie wie o zmianach. 

Inspektor Dariusz Nowak odpowiedział, że zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzeni takie zmiany podaje się do informacji publicznej. Nikt nie jest informowany indywidualnie 

o zmianach. Takie przepisy wynikają z ustawy. Radny Kluba powiedział, że radni teraz podejmą 

decyzję o zmianie, jednocześnie zmieniając przeznaczenie działek osób które nic o tym nie wiedziały. 

Inspektor Nowak powiedział, że radni maja prawo do tego aby zaproponować zmiany dotyczące 

sposobu ogłaszania konsultacji i informować mieszkańców w jeszcze inne sposoby niż te wynikające 

z uchwały.  Należy mieć na uwadze, że zmiany będą dotyczyć wszystkich konsultacji, a nie tylko 

wybranych.  

Sołtys Bociąga zabrał głos w tej sprawie. Zgodził się z Radnym Klubą odnośnie tego, ze sposób 

ogłaszania konsultacji mogłyby być ogłaszany w dodatkowy sposób. Na ta chwilę są one ogłaszane 

zgodnie z prawem. Sołtys Bociąga powiedział, że nie należy utrudniać osobom prowadzącym 



działalność na terenie gminu Miedźno dalszego rozwoju. Mieszkańcy jak i radni powinni cieszyć się z 

tego, że działalność firmy się rozwija.  

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś jeszcze pytania. Wobec braku innych pytań 

przewodniczący przeszedł do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części 

miejscowości Mokra..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika 

Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

PRZECIW (1) 

Ireneusz Kluba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mszyca 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

 

Uchwałę podjęto, otrzymuje ona nr 82/XIII/2025 

 

Przewodniczący Zbigniew Graj ogłosił kilka minut przerwy.  

 

6. Prezentacja projektu "Kurs na Odporność" realizowanego z młodzieżą przez Gminny 

Ośrodek Kultury w Miedźnie, finansowanego przez Fundację Edukacja dla Demokracji. 

Po krótkiej przerwie Przewodniczący Graj powitał na obradach sesji panią Katarzynę Dąbrowską – 

Pitek oraz młodzież z Gminnego Ośrodka Kultury którzy to są uczestnikami projektu „Kurs na 

Odporność”. Pani Katarzyna opowiedziała na czym polega projekt. Młodzież przedstawiła i 

opowiedziała o projektach jakie powstały podczas zajęć.  

Na koniec Przewodniczący Graj podziękował w imieniu wszystkich uczestników obrad za występ. 

Uczestnicy projektu opuścili salę obrad.  

 

7. Inwestycje na drogach powiatowych położonych na terenie gminy Miedźno. 

Inwestycje realizowane na terenie gminy Miedźno przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej Krzysztof Zyśk. Powiedział, że  we wrześniu 2024 roku przedstawiciele gminy Miedźno 

wraz ze Starostą Kłobuckim oraz Wicestarostą zrobili objazd po terenie gminy. Drogi wymagają 

modernizacji. Gmina Miedźno zgłosiła aby na przyszły rok zabezpieczono finanse na przebudowę 

tych dróg. Tj. odcinek pomiędzy Borową, a Miedźnem, droga we Władysławowie ul. Turystyczna, 

budowa chodnika w miejscowości Ostrowy, przebudowa dróg w miejscowości Mokra oraz 

przebudowa drogi od miejscowości Mokra do ulicy Wołyńskiej. W odpowiedzi zwrotnej gmina 

otrzymała pismo od Starosty, że Powiatowy Zarząd Dróg złożył wnioski na dofinansowanie w 

programie Polski Ład ale nie zostały one zaakceptowane. Natomiast w  odpowiedzi dotyczącej 

pozostałych dróg czyli Władysławów ulica Turystyczna oraz odcinek łączący Miedźno i Borową i 

budowa chodnika w miejscowości zaznaczono, że przyznanie środków będzie rozpatrywane przy 

tworzeniu budżetu na przyszły czyli 2025 rok. Kierownik Zyśk zaznaczył, że na ta chwilę gmina nie 

ma żadnych informacji odnośnie przyznania środków na modernizację jakiejkolwiek drogi w naszej 



gminie.  

Sołtys Bociąga zabrał głos. Powiedział, że złożono 70 wniosków do Starostwa. Należy zgłaszać do 

skutku drogę w Mokrej, ponieważ jest ona najbardziej ruchliwa i obciążona.  

Przewodniczący Graj powiedział, że musimy dołożyć wszelkich starań aby drogi powiatowe na terenie 

naszej gminy zostały zmodernizowane.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy 

Miedźno na lata 2026-2036” oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Dariusz Nowak. Przedstawił informację dlaczego wcześniejsza 

uchwała z X Sesji została odrzucona przez Organ Nadzorczy.  

Wiceprzewodniczący Wosiński zapytał czy wcześniejsza uchwała została uchylona tylko ze względu 

na paragraf 5. Inspektor Nowak powiedział, że nadzór wojewódzki uznał, że nie jest to akt prawa 

miejscowego w związku z czym uchwała nie musi być zamieszczona w Dziennik Urzędowym 

Województwa Śląskiego. Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Miedźno na 

lata 2026-2036” oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, 

w tym trybu konsultacji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 83/XII/2025 

9. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyznania dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Wobec braku pytań Przewodniczący 

przeszedł do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyznania dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 



Emilia Burska-Florczyk 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 84/XII/2025 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Makles. 

Kierownik zaznaczyła, że projekt uchwały był konsultowany oraz przedstawiony na Komisji 

Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 85/XII/2025 

11. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Miedźno oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik Borycka przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały 

został przedstawiony na Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych. Zapytał jaka była opinia. 

Przewodnicząca komisji Marzena Pełka odpowiedziała, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Miedźno oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, 

Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 86/XII/2025 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka. Radna Marzena Pełka dodała,  że Komisja 



Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Agnieszka Makles, Robert Miara, Monika 

Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Kluba 

NIEOBECNI (1) 

Emilia Burska-Florczyk 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 87/XII/2025 

 

13. Wolne wnioski. 

Sołtys Bociąga zapytał czy jest informacja dotycząca przyznania z budżetu powiatowego 2025 

jakichkolwiek środków na modernizację dróg znajdujących się w gminie Miedźno. Przewodniczący 

Graj odpowiedział, że nie ma na sesji osoby która mogłaby odpowiedzieć na to pytanie. Postaramy się 

aby na jednej z kolejnych Sesji Gminy Miedźno obecny był Starosta, który będzie mógł odpowiedzieć 

na wszystkie pytania.  

Radny Mszyca zapytał czy jest możliwość aby Sołtysi byli informowani o czynnościach na terenie 

danej miejscowości takich jak sprzedaż czy dzierżawa działek. Inspektor Nowak odpowiedział, że nie 

jest to problem. Należy zapytać jeszcze o zdanie Wójt Stobiecką. 

Radny Paweł Mszyca zapytał także o drogę w miejscowości Władysławów. Przewodniczący 

odpowiedział, że nie rozwiążemy tego pytania gdy nieobecny jest Starosta.  

Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.  

 

14. Zakończenie posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Miedźno. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów obrad Przewodniczący Zbigniew Graj podziękował 

wszystkim za udział w XII Sesji Rady Gminy Miedźno i zamknął obrady. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

Zbigniew Graj 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


